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OPĆINSKO VIJEĆE 
 
Broj:01-05- 155/15 
Datum, 29.06.2015. godine 
 

   Z A P I S N I K 
 

sa XXX (tridesete) redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane dana 
05.06.2015. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora  

 
 
Sjednica je započela u 16,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora. 
 
 
Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora: 
 

Vijećnici NSRB: Ivan Jurišić, Mato Pranjić i Zoran Marković; 
Vijećnici HDZ 1990: Borislav Petrović; 
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala i Jozo Grgić;  
Vijećnik HSP BIH: Nikola Risonjić; 
Vijećnik SDP BIH: Boris Penava; 
Neovisni vijećnici: Pero Lujić i Nevenka Glamatović; 
 
Sjednici nije nazočio vijećnik: Goran Tokić, Finka Rajkovača i Janja Grgić. 
 
Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazočni i: Općinski 
načelnik Ilija Nikić, pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne 
poslove, katastar nekretnina i urbanizam Dario Katić, pomoćnik Općinskog načelnika za 
gospodarstvo i financije Anto Bonić, pomoćnik Općinskog načelnika za stručne,opće poslove 
i društvene djelatnosti Martin Grujo, Općinska pravobraniteljica Biljana Rakočević, v.d. 
direktorica JP Radio Usora Snježana Erceg, ravnatelj Javne ustanove Dom zdravlja Usora 
Mijo Grgić, pomoćnik ravnatelja Javne ustanove Dom zdravlja Usora Josip Lukić. 
 
Sjednicom je predsjedao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala. 
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.  
 
Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao 
da sjednici nazoči dovoljan broj članova za rad (kvorum, 10 nazočnih vijećnika i 3 
odsutna vijećnika) te da je sjednica otvorena za javnost. 
 
Predsjedatelj je naglasio da su vijećnici u Sazivu dobili dnevni red za XXX redovitu sjednicu 
Općinskog vijeća Usora od dvanaest točaka.  
 
Predsjedatelj OV-a je predloženi dnevni red, koji su vijećnici dobili u Sazivu za XXX 
redovitu sjednicu dao na raspravu. 
 
Budući da nije bilo rasprave, Predsjedatelj je dao na glasovanje Dnevni red koji su 
vijećnici dobili uz Saziv za XXX redovitu sjednicu i Općinsko vijeće Usora sa 10 glasova 
„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova (sjednici nazočilo 10 vijećnika 
OV-a) usvojilo  
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D N E V N I  R E D 
 
1. Usvajanje Zapisnika sa dvadesetdevete redovite sjednice Općinskog vijeća Usora; 
2. Vijećnička pitanja; 
3. Obraćanje načelnika; 
4. Godišnje izješće o poslovanju Javne ustanove Dom zdravlja Usora za period od 

01.01. – 31.12.2014. godine; 
5. Prijedlog Odluke o osnivanju zajedničkog Općinskog pravobraniteljstva općine Usora 

i Doboj Jug; 
6. Prijedlog Odluke o dodjeli novčane pomoći porodiljama sa područja općine Usora 

koje nisu u radnom odnosu; 
7. Prijedlog Odluke o privremenom raspolaganju sredstvima sa računa i podračuna 

(namjenskih računa); 
8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Plan upisa učenika u I razred MSŠ 

„Stjepana Radića“ Žabljak u školsku 2015./2016. godinu; 
9. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na potpisivanje Memoranduma o suradnji i 

razumijevanju između Europskog pokreta i Općine Usora; 
10.Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu 

općinskog organa uprave Općine Usora; 
11.Informacija o stanju u oblasti komunalne inspekcije na području Općine Usora za 

period od 01.01.2014. do 31.12.2014. godine; 
12.Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine neposrednom pogodbom. 
 
 
Ad/1 
Usvajanje Zapisnika sa dvadesetdevete redovite sjednice Općinskog vijeća općine 
Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa dvadesetdevete redovite 
sjednice Općinskog vijeća općine Usora. 
 

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa dvadesetdevete redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su 
vijećnici dobili u materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez 
glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (10 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa dvadesetdevete redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
koji su vijećnici dobili u materijalima. 
 
 
Ad/2 
Vijećnička pitanja 
 
Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Ivan 
Jurišić, Nevenka Glamatović, Jozo Grgić, Boris Penava i Ivo Suvala.  
 
 
Vijećnik Kluba vijećnika NSRB Ivan Jurišić u OV-u Usora 
 

1. Vijećnik Jurišić je istakao da je šesti mjesec stigao, i naglasio je da je načelnik tvrdio da 
će do šestog mjeseca zemljište na Lugovima biti čisto i pripremljeno za Talijane. 
Sukladno tome postavio je pitanje da li je to zemljište čisto 1/1, da li je to realizirano? 
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2. Vijećnik Jurišić je naglasio da ima informaciju da je na Lugovima dijeljeno zemljište 
odnosno parcele ranjenim pripadnicima HVO-a. Da li i te parcele spadaju sada u ovo što 
se sada planira davati u zamjenu za zemljište na Lugovima? 

 
Neovisna vijećnica u OV-u Nevenka Glamatović 
 

Vijećnica Nevenka Glamatović se u svom izlaganju se osvrnula na odgovor koji je dobila na 
vijećničko pitanje koje je postavila na prošloj sjednici a koje se odnosilo na primjenu 
Odluke o pravu preče kupovine nekretnina. Naglasila je da nije zadovoljna odgovorom, 
napisano je sve i svašta a ništa od onoga što je postavljeno u pitanju te smatra i dalje da 
se Odluka ne primjenjuje na način koji na koji je donesena. 
 
Vijećnik Kluba vijećnika HDZ BIH Jozo Grgić u OV-u Usora 
 

1. Vijećnik Grgić je zatražio da se do sljedeće sjednice Općinskog vijeća, vijećnicima 
dostave u pismenoj formi sve parcele dodijeljene od strane Općine koje nisu privedene 
namjeni, i to od formiranja Općine pa sve do današnjeg dana. 

 
Vijećnik Kluba vijećnika SDP BIH Boris Penava u OV-u Usora 

 

1. Projektom o izvođenju radova na regulaciji korita rijeke Tešanjka od ušća sa rijekom 
Usora do mosta magistrale. Radovi su izvedeni samo sa jedne strane obale nizvodno 
lijeva strana korita a desna nije ni pipnuta. Ako pogledamo obalu nizvodno trenutno 
stanje je ovakvo, kamena naslaga/obloga obale korita na većem dijelu dionice koja je 
urađena, nabujala rijeka Tešanjka je kamenu naslagu svukla u korito. 
Pitanje glasi: 
Što je poduzela općina i/ili nadležna općinska Služba na: 

• radovi nedovršeni; 
• nadzor na kvalitetu izvođenja radova; 
• garantni rok na izvedenim radovima; 
• isplata izvedenih radova (da li je pranje novca)? 

 
2. Federalni stožer Civilne zaštite je svojim aktom broj:02-44/13-1/14 od 27.05.2014. 

godine izdao Naredbu Federalnoj direkciji robnih rezervi da u roku od 12 sati stavi na 
raspolaganje ukupno 132.000 litara raspoložive robne rezerve nafte Općinskim 
štabovima Civilne zaštite, od kojeg je općina Usora dobila 5.000 litara dizela i 2.000 
litara benzina. 
Poslije ove naredbe bila je još jedna Naredba na kojoj više nije bilo općine Usora za 
pomoć, skinuta je jer nije poplavljena kao druge ugrožene općine. 
Općinsko vijeće je na svojoj XXIII redovitoj sjednici održanoj 26.09.2014. godine, 
razmatralo Prijedlog Zaključka iz 13. točke Dnevnog reda o dodjeli dodatnih količina 
dizel goriva poljoprivrednicima prema Programu novčanih poticaja, količina 3.000 litara 
dizel goriva. Koliko se sjećam da Općinsko vijeće nije prihvatilo predloženi Zaključak jer 
matematički zbir iz doznačene količine i podijeljene količine se nisu slagali. 
Pitanje glasi: 

• što je urađeno sa razlikom dizel goriva, 
• gdje je ostatak količine doniranog dizel goriva; 
• gdje je donirana količina benzina? 

 
 
Vijećnik Kluba vijećnika HDZ BIH Ivo Suvala u OV-u Usora 
 
 

Vijećnik Suvala se osvrnuo na odgovore koje je dobio na vijećnička pitanja sa prošle 
sjednice te je postavio nova pitanja. 
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1. Da li je raspisan natječaj za izvođenje radova na putu prema Industrijskoj zoni u 
Žabljaku? 

2. Dokle će Drago Ćosić biti u Općini? Traži da se vijećnicima dostavi Sporazum koji je 
potpisan između Drage Ćosić i Općinskog načelnika. 

 
 
Ad/3 
Obraćanje načelnika 
 
Općinski načelnik se u trećoj točci dnevnog reda obratio vijećnicima i nazočnim na 
tridesetoj redovitoj sjednici Općinskog vijeća općine Usora.  
 

Ukratko je izložio aktivnosti i poslove koje je obavljao između dvije redovite sjednice. 
Upoznao je vijećnike sa svim aktivnostima koje su vođene, sa svim realiziranim poslovima 
te održanim posjetama i sastancima. 
 
Nakon izlaganja Općinskog načelnika u raspravi po ovoj točci dnevnog reda su sudjelovali: 
Ivan Jurišić, Nevenka Glamatović, Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala, Općinski načelnik, šef 
Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić. 
 

Vijećnik Ivan Jurišić je postavio pitanje da li je točno da su Talijani rekli da oni ne mogu 
biti uvjetovani odakle će se i s kojih područja primati djelatnici i da se oni neće dati time 
uvjetovati da se moraju primati samo djelatnici sa područja općine Usora? 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala i Općinski načelnik su odgovorili na postavljeno pitanje. 
Šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je vijećnike izvijestio oko projekta 
kanalizacije, iznoseći sve nove informacije koje su stigle naglašavajući da prijedlog koji je 
stigao prelazi granice dane suglasnosti oko kreditnog zaduženja.  
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da je ovo što je izneseno vezano za 
kanalizaciju samo informativno te je predložila da kada bude konkretnih podataka da se 
Vijeće zvanično izvijesti i upozna.  
 
 
Ad/4 
Godišnje izvješće o poslovanju Javne ustanove Dom zdravlja Usora za period od 01.01. 
– 31.12.2014. godine; 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci je iznio pomoćnik ravnatelja Javne ustanove Dom zdravlja 
Usora Josip Lukić. Iznio je najvažnije pojedinosti koje se odnose na rad ove javne ustanove 
u 2014. godini te je naglasio da se svi podaci nalaze i u dostavljenom Izvješću koje se 
vijećnicima svake godine sukladno zakonu dostavlja. Naglasio je da je ovo Izvješće 
prihvaćeno od strane Upravnog vijeća ove javne ustanove sa odgovarajućim zaključkom. 
Glede financijskog poslovanja naglasio je da je godina završena pozitivno. Glede 
pokazatelja o radu Službi i pruženih usluga, poredeći sa prethodnim godinama nema 
razlike, približno je sve na istom nivou. Osvrnuo se i na nabavku i donacije opreme kao i 
opremanje prostorija područnih ambulanti koje su realizirane u prošloj godini. Posebno se 
osvrnuo na problematiku sa kojom se susreće ova javna ustanova a odnosi se na rad Hitne 
medicinske pomoći u 2014. godini. Istakao je da se podaci o tome nalaze i u samom 
Izvješću, problematika se odnosi na nekorektan odnos od strane Zavoda, neplaćanje. 
Naglasio je da se ta problematika nastavila i u 2015. godini, održan je veliki broj sastanaka 
i razgovora ali nije ništa značajnije postignuto. Istakao je, da je Zaključkom Upravnog 
vijeća Javne ustanove Dom zdravlja Usora predloženo Općinskom vijeću Usora da donese 
Odluku u kojoj će od Ministra zdravstva Ze-do kantona inzistirati da sukladno Jedinstvenoj 
metodologiji donese Program zdravstvene zaštite stanovništva općine Usora za 2015. 
godinu.  
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Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je naglasio da su vijećnici dobili u materijalima Prijedlog 
Zaključka u kojom se od Ministra zdravstva Ze-do kantona traži da sukladno Jedinstvenoj 
metodologiji donese Program zdravstvene zaštite stanovništva općine Usora za 2015. 
godinu kako bi se na neki način pokušalo iznaći rješenje za ovaj problem sa kojim se Javna 
ustanova Dom zdravlja Usora susreće. 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj OV-a je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj 
su sudjelovali: Boris Penava,Općinski načelnik i pomoćnik ravnatelja Javne ustanove Dom 
zdravlja Usora Josip Lukić. 
Vijećnik Boris Penava je istakao da s obzirom da je Dom zdravlja posjetio novi ministar 
zdravstva sa direktorom Zavoda za zdravstveno osiguranje, da li su tu poduzeti određeni 
koraci u rješavanju ove problematike? 
Općinski načelnik i pomoćnik ravnatelja Javne ustanove Dom zdravlja Usora Josip Lukić su 
odgovorili na postavljena pitanja vijećnika. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Godišnje izvješće o poslovanju Javne ustanove Dom zdravlja Usora za period od 01.01. – 
31.12.2014. godine i Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (9 nazočnih vijećnika, vijećnik Jozo Grgić je 
izašao sa sjednice u 17:05) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Godišnje izvješće o poslovanju Javne ustanove Dom zdravlja Usora za period 
od 01.01. – 31.12.2014. godine. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje sljedeći prijedlog Zaključka: 
Općinsko vijeće Usora traži od Ministra zdravstva Zeničko-dobojskog kantona da sukladno 
Jedinstvenoj metodologiji („Službene novine Federacije BIH“ 34/13 i 90/13) donese 
Program zdravstvene zaštite stanovništva općine Usora za 2015. godinu a posebno za rad 
Hitne medicinske pomoći Doma zdravlja Usora u 2015. godini za koju je u Programu 
potrebno posebno utvrditi: 
• koji standard je određen za rad Hitne medicinske pomoći Doma zdravlja Usora u 2015. 

godini (kontinuirani rad od 00:00 do 24:00 sata ili rad samo određene sate i određene 
dane u godini); 

• koji radni timovi su predviđeni za rad Hitne medicinske pomoći Doma zdravlja Usora 
tijekom jedne smjene u 2015. godini; 

• koji je broj radnih timova potreban da se realizira rad u utvrđenom standardu za 2015. 
godinu Hitne medicinske pomoći Doma zdravlja Usora. 

Očekujemo da Program zdravstvene zaštite stanovništva općine Usora bude urađen 
sukladno važećim zakonima i podzakonskim aktima koji reguliraju ovu oblast a posebno 
primarnu zdravstvenu zaštitu. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH „ glasova (9 nazočnih vijećnika vijećnik Jozo Grgić je izašao sa sjednice u 
17:05) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Općinsko vijeće Usora traži od Ministra zdravstva Zeničko-dobojskog kantona da 
sukladno Jedinstvenoj metodologiji („Službene novine Federacije BIH“ 34/13 i 90/13) 
donese Program zdravstvene zaštite stanovništva općine Usora za 2015. godinu a 
posebno za rad Hitne medicinske pomoći Doma zdravlja Usora u 2015. godini za koju je 
u Programu potrebno posebno utvrditi: 
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• koji standard je određen za rad Hitne medicinske pomoći Doma zdravlja Usora u 
2015. godini (kontinuirani rad od 00:00 do 24:00 sata ili rad samo određene sate i 
određene dane u godini); 

• koji radni timovi su predviđeni za rad Hitne medicinske pomoći Doma zdravlja Usora 
tijekom jedne smjene u 2015. godini; 

• koji je broj radnih timova potreban da se realizira rad u utvrđenom standardu za 
2015. godinu Hitne medicinske pomoći Doma zdravlja Usora. 

 
Očekujemo da Program zdravstvene zaštite stanovništva općine Usora bude urađen 
sukladno važećim zakonima i podzakonskim aktima koji reguliraju ovu oblast a posebno 
primarnu zdravstvenu zaštitu. 
 
Vijećnik Jozo Grgić se vratio na sjednicu u 17:10. 
 
 
Ad/5 
Prijedlog Odluke o osnivanju zajedničkog Općinskog pravobraniteljstva općine Usora i 
Doboj Jug 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Općinski načelnik. Naglasio je da je 
razgovarao sa Načelnicom općine Doboj Jug te je ona istakla da bi njima puno značilo da 
naše Općinsko vijeće donese ovu Odluku jer je ovo jedini način na koji se može sklopiti 
jedna ovakva vrsta dogovora. Obim poslova Pravobranitelja u općini Doboj Jug je jedan 
predmet u mjesecu što iziskuje maksimalno oko 10% angažiranosti Pravobranitelja u odnosu 
na fond sati. To vrijeme rada ne bi se provodilo u Doboju Jugu već kod nas, predmet bi bio 
samo proslijeđen Pravobraniteljici, ona bi ga pripremila jer se radi isključivo o predmetima 
koji su na sudu i treba zastupanje. Radi se vrlo malom broju predmeta, negdje oko 10 % 
angažiranosti. 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj OV-a je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj 
su sudjelovali: Nevenka Glamatović, Ivan Jurišić, Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala, šef Službe 
stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da smatra da ovo nije provodivo i spojivo jer se 
više može izgubiti nego dobiti. Smatra da od ovoga nema financijske koristi jer u članku 3. 
Prijedloga Odluke stoji da Općinski pravobranitelj ima svog zamjenika. Smatra da u našoj 
Općini ima toliko neriješenih pitanja na koji Pravobraniteljica treba staviti akcenat. Istakla 
je da uz dužno poštovanje prema općini Doboj Jug ovu Odluke neće podržati. 
Vijećnik Ivan Jurišić je istakao da je ovo Vijeće jednoglasno prihvatilo Izvješće o radu 
Općinske pravobraniteljice za prošlu godinu, kakvo je takvo bilo, Vijeće je bilo zadovoljno 
njezinim radom. Naglasio je da se slaže sa vijećnicom Glamatović. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je zatražio da mu se pojasni što se mislilo sa odredbom u 
članku 3. Prijedloga Odluke koji kaže da Općinski pravobranitelj ima svog zamjenika? 
Šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo je odgovorio na 
pitanje i dao potrebna pojašnjenja. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o osnivanju zajedničkog Općinskog pravobraniteljstva općine Usora i 
Doboj Jug i Općinsko vijeće općine Usora je bez glasova „ZA“, sa 8 glasova „PROTIV“ i sa 
2 „SUZDRŽANA „ glasa (10 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja se Prijedlog Odluke o osnivanju zajedničkog Općinskog pravobraniteljstva 
općine Usora i Doboj Jug. 
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Ad/6 
Prijedlog Odluke o dodjeli novčane pomoći porodiljama sa područja općine Usora koje 
nisu u radnom odnosu 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio šef Službe stručnih, općih poslova i 
društvenih djelatnosti Martin Grujo. Ukratko je obrazložio Prijedlog Odluke i način na koji 
bi se ista trebala realizirati. Istakao je da je u Proračunu općine Usora za 2015. godinu za 
ovu namjenu planirano 5.000,00 KM. Vijećnicima je obrazložio predloženi način isplate 
sredstava te predloženu alternativu. Prva opcija je da se novčana pomoć ostvaruje u vidu 
jednokratne novčane pomoći za prvo i drugo dijete 200,00 KM a za treće i svako naredno 
400,00 KM a druga opcija je da se za prvih šest mjeseci nakon poroda porodilji isplaćuje po 
200,00 KM. 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj OV-a je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj 
su sudjelovali: Jozo Grgić, Ivan Jurišić, Nevenka Glamatović, Nikola Risonjić, Borislav 
Petrović, Općinski načelnik, šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić. 
Vijećnik Jozo Grgić je istakao da s obzirom na statističke podatke koji govore o tome da 
nema dosta porodilja, predložio je da se ova Odluka odnosi na sve porodilje, i uposlene i 
neuposlene i da to bude varijanta da se porodilji isplaćuje šest mjeseci nakon poroda po 
200,00 KM. Smatra da je ova druga varijanta korisnija za svrhu koja se želi postići. 
Vijećnik Ivan Jurišić smatra da treba pomoći ako novca ima. Ukoliko nema dovoljno 
novaca onda ipak trebaju prioritet biti neuposlene porodilje. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da pozdravlja ovu Odluku. Smatra da Odlukom 
trebaju biti obuhvaćene samo porodilje koje nisu u radnom odnosu, odnosno neuposlene 
porodilje. Naglasila je da u članku 3. Prijedloga Odluke treba biti razlika u novčanom 
iznosu između prvog i drugog djeteta i između trećeg i svakog narednog. Zatražila je da joj 
se pojasni u članku 1. Prijedloga Odluke terminologija koja je korištena „stvarno mjesto 
boravišta“ na što se tu točno mislilo, što će biti mjerilo na temelju kojega će se ocijeniti 
to boravište? Na kraju je istakla da je u članku 9. Prijedloga Odluke predviđena njena 
retroaktivna primjena. Smatra da bilo kakva retroaktivna primjena, kada su u pitanju bilo 
kakve Odluke nije ispravna. 
Općinski načelnik se u svom izlaganju osvrnuo na primjedbu vijećnice Glamatović  oko 
stvarnog mjesta boravka naglašavajući da bi se to moglo riješiti na način da se precizira da 
pomoć mogu ostvariti porodilje koje su rodile u BiH a izuzetno i one koje su po preporuci 
liječnika rodile u RH. Također je pojasnio zašto je predloženo retroaktivna primjena 
Odluke. Pojasnio je alternative oko isplate sredstava te je predložio drugu opciju kao 
prihvatljiviju da se isplaćuje šest mjeseci po 200 KM. 
Vijećnik Nikola Risonjić smatra da je predložena Odluka dobra, podržao je drugu varijantu 
da se isplaćuje šest mjeseci po 200 KM. 
Vijećnik Jozo Grgić je replicirao vijećnici Glamatović i predložio da se donese Odluka 
kojom bi se za neuposlene porodilje dodjeljivala pomoć šest mjeseci u iznosu od po 300 KM 
a za uposlene porodilje šest mjeseci po 150 KM. 
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Prijedlog Odluke o dodjeli novčane pomoći porodiljama sa područja općine 
Usora koje nisu u radnom odnosu iz saziva sa drugom varijantom da se novčana pomoć 
ostvaruje u vidu mjesečne pomoći u iznosu od 200,00 KM za prvih 6 mjeseci nakon poroda i  
Općinsko vijeće općine Usora je sa 3 glasa „ZA“, 2 glasa „PROTIV“ i sa 5 „SUZDRŽANIH „ 
glasova (10 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
Ne usvaja se Prijedlog Odluke o dodjeli novčane pomoći porodiljama sa područja 
općine Usora koje nisu u radnom odnosu iz saziva sa drugom varijantom da se novčana 
pomoć ostvaruje u vidu mjesečne pomoći u iznosu od 200,00 KM za prvih 6 mjeseci 
nakon poroda. 



8 
 

Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o dodjeli novčane pomoći 
porodiljama sa područja općine Usora sa prijedlogom vijećnika Joze Grgić da se pomoć 
dodjeljuje i neuposlenim i uposlenim porodiljama i da se za neuposlene porodilje novčana 
pomoć ostvaruje u vidu mjesečne pomoći u iznosu od 300,00 KM za prvih 6 mjeseci nakon 
poroda a za uposlene porodilje u vidu mjesečne pomoći u iznosu od 150,00 KM za prvih 6 
mjeseci nakon poroda.  
Općinsko vijeće općine Usora je sa 4 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 6 
„SUZDRŽANIH „ glasova (10 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja se Prijedlog Odluke o dodjeli novčane pomoći porodiljama sa područja općine 
Usora sa prijedlogom vijećnika Joze Grgić da se pomoć dodjeljuje i neuposlenim i 
uposlenim porodiljama i da se za neuposlene porodilje novčana pomoć ostvaruje u vidu 
mjesečne pomoći u iznosu od 300,00 KM za prvih 6 mjeseci nakon poroda a za uposlene 
porodilje u vidu mjesečne pomoći u iznosu od 150,00 KM za prvih 6 mjeseci nakon poroda. 
 
Nakon glasovanja je uslijedila rasprava. Pojedini vijećnici su istakli da nisu razumjeli tijek 
predlaganja prijedloga za glasovanje. Kako bi se usuglasili Predsjedatelj je u 17:50 dao 
stanku u trajanju od 10 minuta. 
 
Nakon stanke ponovno je uslijedila rasprava oko tijeka glasovanja i izjašnjavanja o 
Prijedlogu Odluke o dodjeli novčane pomoći porodiljama sa područja općine Usora koje 
nisu u radnom odnosu. 
U raspravi su sudjelovali: Ivan Jurišić, Jozo Grgić, Borislav Petrović, Predsjedatelj OV-a Ivo 
Suvala. 
 
Nakon rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog da li vijećnici žele da se 
ponovno izjašnjavaju po ovoj točci dnevnog reda, odnosno da ponovno glasuju o Prijedlogu 
Odluke o dodjeli novčane pomoći porodiljama sa područja općine Usora koje nisu u radnom 
odnosu. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH„ glasova (10 nazočnih vijećnika) usvojilo prijedlog da se ponovno 
izjašnjavaju po ovoj točci dnevnog reda, odnosno da ponovno glasuju o Prijedlogu Odluke o 
dodjeli novčane pomoći porodiljama sa područja općine Usora koje nisu u radnom odnosu. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o dodjeli novčane pomoći 
porodiljama sa područja općine Usora koje nisu u radnom odnosu na način da se novčana 
pomoć ostvaruje u vidu mjesečne pomoći u iznosu od 200,00 KM za prvih 6 mjeseci nakon 
poroda i Općinsko vijeće općine Usora je sa 6 glasova „ZA“, 2 glasa „PROTIV“ i sa 2 
„SUZDRŽANA „ glasa (10 nazočnih vijećnika) usvojilo slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o dodjeli novčane pomoći porodiljama sa područja općine 
Usora koje nisu u radnom odnosu na način da se novčana pomoć ostvaruje u vidu 
mjesečne pomoći u iznosu od 200,00 KM za prvih 6 mjeseci nakon poroda. 
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Ad/7 
Prijedlog Odluke o privremenom raspolaganju sredstvima sa računa i podračuna 
(namjenskih računa) 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Općinski načelnik koji je vijećnicima 
pojasnio razloge predlaganja ove Odluke. Općina Usora i Federalno ministarstvo razvoja, 
poduzetništva i obrta sklopile su Ugovor o dodjeli sredstava u sklopu Grant sheme 
„Unaprjeđenje poduzetničkih zona u FBIH“ u iznosu od 100.000 KM. Kroz taj ugovor općina 
Usora obezbjeđuje 28.000 KM kroz svoj Proračun za tu namjenu a 100.000 KM Federalno 
ministarstvo razvoja, poduzetništva i obrta. Ta sredstva još uvijek nisu doznačena na račun 
općine, prema infromacijama iz Ministarstva za pet općina nisu sredstva isplaćena među 
njima je i općina Usora. Ukoliko se sredstva ne implementiraju neće biti moguće ponovno 
aplicirati na javni poziv kod tog ministarstva u ovoj godini za narednu godinu. Kroz 
kontakte sa predstavnicima iz Federalnog ministarstva razvoja, poduzetništva i obrta 
(konkretno sa Jozom Bejić) oni su predožili da se ti radovi plate iz vlastitih sredstava, iz 
Proračuna općine Usora i da se uplatnicama dokumentuje da je svih 128.000 KM utrošeno i 
time će se ispuniti uvjeti da se aplicira na novi javni poziv. Općinski načelnik je istakao da 
na određenim računima sredstava ima, i analizirajući došlo se do zaključka da je dobro da 
se ovi radovi rade, da se financiraju sa onih podračuna na kojima ima sredstava koja nisu 
raspoređena da bi stigli na vrijeme aplicirati za nova sredstva i da bi se ovi radovi na 
vrijeme izveli. Naglasio je da bi ovi radovi mogli biti završeni do kraja ovog mjeseca 
ukoliko Vijeće odobri raspolaganje ovim sredstvima. 
 
Nakon uvodnih riječi Općinskog načelnika Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je dao na raspravu 
ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Pero Lujić, Ivan Jurišić, Nevenka 
Glamatović, Jozo Grgić, Ivo Suvala, Zoran Marković, pomoćnik Općinskog načelnika za 
geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i urbanizam Dario Katić, 
pomoćnik Općinskog načelnika za stručne,opće poslove i društvene djelatnosti Martin 
Grujo, Općinski načelnik. 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da ovdje ima nekih nejasnih stvari. Smatra da je nelogično 
da mi trošimo naša sredstva ako u ugovoru piše da će isplata sredstva od strane 
Ministarstva biti po potpisivanju istog. Smatra da je ovo smišljena zavrzlama i mutna 
radnja protiv općine Usora i sukladno tome neće za nju glasovati. 
Vijećnik Ivan Jurišić je istakao da ovdje ima dosta nelogičnosti a kao primjer je naveo da 
je ugovor potpisan u dvanaestom mjesecu a rok izvršenja je treći mjesec 2014. godine. 
Pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar 
nekretnina i urbanizam Dario Katić je pojasnio metodologiju rada kao razloge kašnjenja 
sredstava. Naglasio je da u radu sa Federalnim ministarstvom razvoja, poduzetništva i 
obrta do sada nikada nije bilo problema, do sada je bilo kašnjenja ali nikada nije bilo da 
sredstva nisu uplaćena i doznačena na naš račun. Općina Usora je od 2007. godine korisnik 
sredstava Federalnom ministarstva razvoja, poduzetništva i obrta sklopile i do sada je 
preko njih implementirano preko 500.000 KM. Pored toga naglasio je da je prometnica kroz 
Poduzetničku zonu definirana i usuglašena sa predstavnicima mjesne zajednice Žabljak te 
je sada potrebno krenuti sa radom kako bi poduzetnici imali pristup zoni. 
Vijećnica Nevenka Glamtović je istakla da ima iskustva sa radom sa određenim 
ministrastvima i smatra da je neprihvatljivo da se kaže „gospodin Jozo je rekao da ako 
sredstva ne opravdamo ne možemo se prijaviti za nova“ a da za to nema pisanog traga. 
Smatra da nema smetnji da se mi prijavimo na taj javni poziv jer nemamo obveze pravdati 
sredstva koja nismo dobili. Glede predložene Odluke o raspolaganju sredstvima sa računa i 
podračuna pretpostavlja da je Načelnik i do sada vršio određene preraspodjele, smatra da 
je to njegov posao i da za to ima ovlaštenja i to nije u djelokrugu Općinskog vijeća.  
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je istakao da je Načelnik mogao i sam da Odlukom ova 
sredstva raspodijeli. Budući da se traži od Vijeća da odobri ovu preraspodjelu i da je ona 
moguća i dozvoljena naglasio je da ima jedan prijedlog i traži od vijećnika da njegov 
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prijedlog prihvate. Naglasio je da živi u mjesnoj zajednici Alibegovci gdje je sjelina 
pokupila put, takvo je stanje i u mjesnoj zajednici Žabljak gdje sjelina prijeti i netko bi na 
tom području mogao i život izgubiti, to bi se moglo srušiti i na kuće. Sredstva koja su za to 
odobrena još nisu isplaćena i ne zna se kada će biti a stanje je teško i nije za čekanje. 
Sukladno to predložio je da se iznos od 100.000 KM prepolovi i da se 50.000,00 KM utroši za 
predloženu namjenu za put u Industrijskoj zoni i da izvođači radova malo sačekaju za 
plaćanje ostatka sredstava a da se 50.000,00 KM utroši za sanaciju i uređenje klizišta i 
sjelina u mjesnim zajednicama Alibegovci i Žabljak i to 25.000,00 KM za jednu a 25.000,00 
KM za drugu mjesnu zajednicu jer s kišom i ružnim vremenom stanje na tom području je 
sve teže. 
Općinski načelnik je pojasnio određena pitanja koja su proistekla iz rasprave te je 
vijećnicima dao sva potrebna pojašnjenja i informacije. Osvrnuo se na pitanje klizišta, 
pitanje izgradnje prometnice kroz Poduzetničku zonu kao i način ostvarivanja sredstava od 
ministarstva. 
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Prijedlog Odluke o privremenom raspolaganju sredstvima sa računa i podračuna 
(namjenskih računa) koju su vijećnici dobili u Sazivu za XXX redovitu sjednicu Općinskog 
vijeća Usora i Općinsko vijeće općine Usora je sa 1 glasom „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i sa 6 
„SUZDRŽANIH „ glasova (10 nazočnih vijećnika) usvojilo slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja se Prijedlog Odluke o privremenom raspolaganju sredstvima sa računa i 
podračuna (namjenskih računa) koju su vijećnici dobili u Sazivu za XXX redovitu 
sjednicu Općinskog vijeća Usora. 
 
 
Nakon toga vijećnici su se izjašnjavali o Prijedlogu Odluke o privremenom raspolaganju 
sredstvima sa računa i podračuna (namjenskih računa) sa prijedlogom Predsjedatelja 
Općinskog vijeća Ive Suvala da se predloženi iznos sredstava prepolovi i da se 50.000,00 KM 
utroši za predloženu namjenu za put u Poduzetničkoj zoni a da se 50.000,00 KM utroši za 
sanaciju i uređenje klizišta i sjelina u mjesnim zajednicama Alibegovci i Žabljak  i to 
25.000,00 KM za jednu a 25.000,00 KM za drugu mjesnu zajednicu. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 6 glasom „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i sa 3 „SUZDRŽANA 
„ glasa (10 nazočnih vijećnika) usvojilo slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o privremenom raspolaganju sredstvima sa računa i 
podračuna (namjenskih računa) sa prijedlogom Predsjedatelja Općinskog vijeća Ive 
Suvala da se predloženi iznos sredstava prepolovi i da se 50.000,00 KM utroši za 
predloženu namjenu za put u Poduzetničkoj zoni a da se 50.000,00 KM utroši za 
sanaciju i uređenje klizišta i sjelina u mjesnim zajednicama Alibegovci i Žabljak  i to 
25.000,00 KM za jednu a 25.000,00 KM za drugu mjesnu zajednicu. 
 
 
Ad/8 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Plan upisa učenika u I razred MSŠ 
„Stjepana Radića“ Žabljak u školsku 2015./2016. godinu; 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio pomoćnik Općinskog načelnika za 
stručne, opće poslove i društvene djelatnosti Martin Grujo.  Ukratko je vijećnike izvijestio 
oko Zahtjeva koji je MSŠ „Stjepana Radića“ Žabljak uputila za suglasnost na Plan upisa 
učenika u I razred školske 2015./2016. godinu. Naglasio je da je zahtjev za suglasnost od 
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škole stigao 13.05.2015. godine sa rokom da se suglasnost da do 21.05.2015. godine. Nije 
bilo izvodivo da se zahtjev uvrsti na dnevni red sjednice do sada i MSŠ „Stjepana Radića“ 
je Plan upisa učenika i I razred već poslala Ministarstvu obrazovanja. Naglasio je da je kroz 
kontakt sa ravnateljem MSŠ „Stjepana Radića“ Žabljak saznao da su oni pojasnili 
ministarstvu razloge radi kojih nije dana suglasnost te da je ministarstvo prihvatilo 
prijedlog Plana upisa učenika u I razreda koji je škola dostavila. Istakao je da je ravnatelj 
škole na njegov upit da li je potrebno donositi suglasnost na Plan upisa odgovorio da Vijeće 
samo procijeni. 
Pored toga naglasio je da se zadnjih mjeseci konstantno sa školom razgovaralo kako bi se 
pokušala promijeniti upisna politika, da se pokuša upisivati učenike za ona zanimanja za 
koja postoji opravdana potreba i za koje postoji potražnja na tržistu rada (uz naglasak na 
metalske struke za koje postoji potražnja).  
 
Nakon uvodnih riječi Općinskog načelnika Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je dao na raspravu 
ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Zoran Marković, Nevenka Glamatović, 
Nikola Risonjić, Ivan Jurišić, Pero Lujić, Jozo Grgić. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je vijećnike izvijestio oko cjelokupnog tijeka dostavljanja 
Zahtjeva za suglasnost i okolnosti koje su bile u tom slučaju. 
Vijećnik Nikola Risonjić je predložio da se ubuduće treba raditi na uvođenju drugih 
smjerovanja obrazovanja u općini Usora, te smatra da sva ova zanimanja treba izmijeniti. 
Vijećnik Ivan Jurišić je naglasio da treba biti realan jer ako se upišu dva razreda 
strojarske škole to će biti uspjeh. 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da je o ovom prijedlogu bespredmetno raspravljati jer nema 
svrhe. Problem je broj učenika i predložio je da se o ozbiljnosti ovog problema treba 
razgovarati i raditi cijele godine. Istakao je da za ovakav Prijedlog Zaključka neće 
glasovati. 
Vijećnik Jozo Grgić je naglasio da su rokovi za ovaj zaključak prošli. Suglasan je sa svim 
iznesenim mišljenjima vijećnika. Postavio je pitanje da li je sada moguće neko novo 
zanimanje uvesti? Smatra da treba uvoditi nova perspektivna zanimanja kao što je CNC 
operater. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Plan upisa učenika u I razred MSŠ „Stjepana 
Radića“ Žabljak u školsku 2015./2016. godinu i Općinsko vijeće općine Usora je sa 4 glasa 
„ZA“, 5 glasova „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM „ glasom (10 nazočnih vijećnika) usvojilo 
slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Plan upisa učenika u I razred 
MSŠ „Stjepana Radića“ Žabljak u školsku 2015./2016. godinu 
 
 
 
Ad/9 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na potpisivanje Memoranduma o suradnji i 
razumijevanju između Europskog pokreta i Općine Usora 
 
Uvodno izlaganje je iznio Općinski načelnik koji je vijećnike ukratko obavijestio oko 
prijedloga za pristupanje Europskom pokretu BIH koji je dostavljen općini. Naglasio je da 
se ovim ne bi ostvarila neka korist. Davanjem suglasnosti na potpisivanje Memoranduma o 
suradnji i razumijevanju između Europskog pokreta i Općine Usora nameće se obveza 
plaćanja članarine koja iznosi 2.500 KM godišnje. Sukladno tome Vijeće treba dati svoj stav 
da li prihvatiti ovo ili ne. 
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Nakon uvodnih riječi Općinskog načelnika Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je dao na raspravu 
ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Ivan Jurišić, Boris Penava, Pero Lujić, Jozo 
Grgić. 
Vijećnik Ivan Jurišić se osvrnuo na predloženi Zaključak te je istakao da ne vidi koristi od 
pristupanja općine ovom pokretu. 
Vijećnik Boris Penava je istakao da je analizirajući ovaj predloženi Sporazum primijetio 
da nema memoranduma Europskog pokreta da se vidi tko stoji iza toga? Postavio je pitanje 
da li je poznato njegovo sjedište, da li je provjeren Predrag Praštalo koji je naveden kao 
predsjednik Europskog pokreta u BIH? Kao primjer ovome iznio je određene situacije i 
pokrete koji su se javljali i prošlih godina a koji su bili nepouzdani i sačinjen iz 
koristoljublja. 
Vijećnik Pero Lujić je naglasio da ne vidi razlog da se na ovo troši novac. Naglasio je da 
nije za ovaj Prijedlog Zaključka jer smatra da je ovo organizacija sumnjivog morala. 
Vijećnik Jozo Grgić je istakao da je ovaj prijedlog samo lijepa priča i ako je prihvatimo 
nećemo ništa dobiti a  ako je odbijemo nećemo ništa izgubiti. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na potpisivanje Memoranduma o suradnji i 
razumijevanju između Europskog pokreta i Općine Usora i Općinsko vijeće općine Usora je 
bez glasova „ZA“, 10 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (10 nazočnih 
vijećnika) usvojilo slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na potpisivanje Memoranduma 
o suradnji i razumijevanju između Europskog pokreta i Općine Usora. 
 
 
Ad/10 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu 
općinskog organa uprave Općine Usora 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio pomoćnik Općinskog načelnika za 
stručne, opće poslove i društvene djelatnosti Martin Grujo. Iznio je razloge donošenja 
novog Pravilnika naglašavajući da je postojeći donesen 2004. godine i od tada je bilo dosta 
izmjena. Naglasio je da je potrebno prvenstveno izvršiti usklađivanje sa važećom 
zakonskom regulativom. Istakao je da je došlo do određenih promjena u ustrojstvu, 
donesena je nova Odluka o općinskim Službama, neke Službe su ukinute, neke su spojene, 
itd. Pravilnik je radilo Povjerenstvo od tri člana koje je imenovao Načelnik uz smjernice i 
konzultacije sa Načelnikom. Predloženim Pravilnikom je predloženo 32 radna mjesta a 
važeći Pravilnik ima sistematizirano 36 radnih mjesta. Neki referati su brisani,neki su 
spojeni, neki novi dodani. Predloženim Pravilnikom je pokušano da se maksimalno udovolji 
potrebama i mogućnostima općine, vodeći računa o uposlenim koji već rade na način da se 
maksimalno iskoriste svi uposleni. 
 

Nakon uvodnih riječi pomoćnika Općinskog načelnika Martina Gruje Predsjedatelj OV-a Ivo 
Suvala je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Jozo Grgić, Boris 
Penava, Nevenka Glamatović, Ivan Jurišić, Pero Lujić, Ivo Suvala, pomoćnik Općinskog 
načelnika za stručne, opće poslove i društvene djelatnosti Martin Grujo. 
Vijećnik Jozo Grgić je postavio pitanje da li se u Stručnoj Službi vijeća planira netko 
uposliti? 
Vijećnik Boris Penava je istakao da će se povećanjem uposlenih djelatnika pogoršati 
stanje glede plaćanja, jer se neće moći to isfinancirati. Osvrnuo se na raspored referenata 
i opis poslova. Na kraju je istakao da je upitno da li će se moći isfinacirati 32 uposlena u 
općini. Smatra da je ovo predloženo previše uposlenih na obim koji radi, Služba Civilne 
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zaštite treba biti samostalna Služba a sada je pripojena Službi stručnih, općih poslova i 
društvenih djelatnosti. 
Pomoćnik Općinskog načelnika za stručne, opće poslove i društvene djelatnosti Martin 
Grujo je odgovorio na pitanja vijećnika i dao sva potrebna pojašnjenja. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da se Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu općinskog 
organa uprave Općine Usora treba definirati i donijeti. Predložila da se ovaj Pravilnik još 
detaljnije doradi pogotovo dio koji se odnosi na opis poslova djelatnika. Naglasila je da su 
neke stvari zaista nespojive te je predložila da se pogledaju Pravilnici drugih općina gdje 
su precizirani opisi poslova djelatnika. Kao primjer je iznijela opis poslova za referenta 
vozač, domar, portir za koga stoji da vodi evidenciju prisustva na poslu smatra da je to 
nespojivo; viši referent za knjigovodstvene i blagajničke poslove između ostaloga u opisu 
stoji da treba da održava telekomunikacijske uređaje i instalacije u telefonskoj i radio 
mreži, izrađuje godišnja izvješća o plaći i utvrđenom stanju to je nejasno. Smatra da 
prilikom izrade opisa poslova mora se voditi računa da to bude nešto što je srodno i što je 
moguće. Naglasila je da iz navedenih razloga ne može prihvatiti pedloženi Pravilnik. 
Vijećnik Pero Lujić je u svom izlaganju iznio potrebu angažiranja Stručnog suradnika za 
braniteljska pitanja kao pomoć braniteljskoj populaciji. Također se osvrnuo na opis poslova 
referenta za braniteljska pitanja navodeći da treba iznaći načina kako bi braniteljska 
populacija mogla koristiti pravne usluge. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je zatražio pojašnjenje oko uvjeta za referenta za 
braniteljska pitanja i matičara. Naglasio je da je najbliže rješenju koje je ponudila 
vijećnica Glamatović a to je da ovaj Pravilnik ide na doradu. 
Pomoćnik Općinskog načelnika za stručne, opće poslove i društvene djelatnosti Martin 
Grujo je odgovorio na pitanja vijećnika i dao sva potrebna pojašnjenja. 
Vijećnik Jozo Grgić je naglasio da je vrlo teško precizno postići opis poslova te je naglasio 
da je ovaj Pravilnik zadovoljavajuće urađen.  
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu 
općinskog organa uprave Općine Usora koji su vijećnici dobili u Sazivu za XXX redovitu 
sjednicu Općinskog vijeća Usora. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 2 glasa „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i sa 5 „SUZDRŽANIH „ 
glasova (10 nazočnih vijećnika) usvojilo slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem 
ustrojstvu općinskog organa uprave Općine Usora koji su vijećnici dobili u Sazivu za 
XXX redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora. 
 
Nakon toga Predsjedatelj OV-a je dao na glasovanje prijedlog vijećnice Nevenke 
Glamatović da Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu općinskog organa uprave Općine Usora ide 
na doradu, da se detaljnije pređe i korigira i nakon toga dostavi na suglasnost Općinskom 
vijeću. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 8 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i sa 1 
„SUZDRŽANIM „ glasom (10 nazočnih vijećnika) usvojilo slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se prijedlog vijećnice Nevenke Glamatović da Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu 
općinskog organa uprave Općine Usora ide na doradu, da se detaljnije pređe i korigira i 
nakon toga dostavi na suglasnost Općinskom vijeću.  
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Ad/11 
Informacija o stanju u oblasti komunalne inspekcije na području Općine Usora za 
period od 01.01.2014. do 31.12.2014. godine 
 
Nakon uvodnih riječi Općinskog načelnika Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je dao na raspravu 
Informaciju o stanju u oblasti komunalne inspekcije na području Općine Usora za period od 
01.01.2014. do 31.12.2014. godine. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje   
Informaciju o stanju u oblasti komunalne inspekcije na području Općine Usora za period od 
01.01.2014. do 31.12.2014. godine i Općinsko vijeće općine Usora je sa 7 glasova „ZA“, 
bez glasova „PROTIV“ i sa 3 „SUZDRŽANA „ glasa (10 nazočnih vijećnika) usvojilo slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Informacija o stanju u oblasti komunalne inspekcije na području Općine 
Usora za period od 01.01.2014. do 31.12.2014. godine. 
 
 
Ad/12 
Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine neposrednom pogodbom 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je dao na raspravu ovu točku dnevnog 
reda u kojoj su sudjelovali: Pero Lujić, Nikola Risonjić, Jozo Grgić, Boris Penava, Ivan 
Jurišić, Ivo Suvala, pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne poslove, 
katastar nekretnina i urbanizam Dario Katić, Općinski načelnik Ilija Nikić. 
 

 Vijećnik Pero Lujić je istakao da je ovakvim načinom prodaje zemljišta pogodbom 
ugrožen interesi građana općine Usora. Smatra da treba provesti javni natječaj i na taj 
način izvršiti prodaju ovog zemljišta. Istakao je i pitanje potpisivanja mišljenja od strane 
članice Povjerenstva za procjenu nepokretnosti a ne od strane predsjednika tog 
Povjerenstva. 
Vijećnik Nikola Risonjić je zatražio da se pojasni o kojem zemljištu se točno ovdje radi na 
kojoj lokaciji se nalazi. 
Pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar 
nekretnina i urbanizam Dario Katić je odgovorio na pitanja vijećnika i dao potrebna 
pojašnjenja koja se odnose na ovu točku dnevnog reda. Naglasio je da je Služba po 
zahtjevu koji je podnio DIV Jeleč za kupovinu navedene parcele pripremila Prijedlog 
Rješenja koji je upućen Općinskom vijeću. Rješenje je urađeno sukladno Zakonu o 
stvarnim pravima. Naglasio je da je u prilogu i pozitivno mišljenje Pravobraniteljice koja je 
istakla da neme smetnje za prodaju ove parcele. 
Vijećnik Boris Penava je pojasnio proceduru parcelacije ovog dijela zemljišta te je 
pojasnio za koje namjene je to predviđeno budući da je on u to vrijeme radio u općini na 
tim poslovima. 
Vijećnik Ivan Jurišić je istakao da ne vidi ništa sporno niti loše da se da suglasnost za 
prodaju ovog zemljišta na predloženi način jer je podnositelju zahtjeva cilj da svoju 
parcelu zaokruži i oblikuje. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala se u svom izlaganju osvrnuo na predloženu Odluku te je 
naglasio kako bi prodaja ovog zemljišta trebala ići na licitaciju na kojoj bi se zainteresirani 
natjecali. 
Općinski načelnik je istakao da je ovdje zaprimljen zahtjev i da nije bilo zahtjeva ne bi ni 
došlo do ove Odluke jer Općini ne znači ništa prodaja 140 m2 zemljišta. Pojavio se vlasnik 
parcele koja 70% graniči sa ovih općinskih 140 m2 zemljišta, sprječava izlazak na 
prometnicu. Ukoliko bi se išlo na postupak javnog nadmetanja bila bi takva situacija da ako 
bi to netko drugi kupio mogao bi vlasnika te parcele ucjenjivati sa velikim novcima da on 
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mora platiti da bi prošao pored tog zemljišta. Parcela je takvog oblika da je logično da 
pripadne toj parceli podnositelja zahtjeva. Smatra da bi bilo pogrešno ići u postupak 
javnog nadmetanja. 
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine neposrednom pogodbom koju su vijećnici 
dobili u Sazivu za XXX redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora i Općinsko vijeće općine 
Usora je sa 5 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i sa 4 „SUZDRŽANA „ glasa (10 nazočnih 
vijećnika) usvojilo slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine neposrednom pogodbom koju su 
vijećnici dobili u Sazivu za XXX redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora. 
 
 
Nakon toga je Predsjedatelj OV-a dao na glasovanje prijedlog vijećnika Pere Lujić da se za 
narednu sjednicu pripremi novi prijedlog Odluke kojom bi se ova parcela dala na prodaju 
putem javnog natječaja i Općinsko vijeće općine Usora je sa 5 glasova „ZA“, 2 glasa 
„PROTIV“ i sa 3 „SUZDRŽANA „ glasa (10 nazočnih vijećnika) usvojilo slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja prijedlog vijećnika Pere Lujić da se za narednu sjednicu pripremi novi 
prijedlog Odluke kojom bi se ova parcela dala na prodaju putem javnog natječaja. 
 
 
 
 
 
Sjednica OV-a je završena u 20:05 h. 
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD. 
 
 
 
 
         Zapisnik obradila                                                                   PREDSJEDATELJ OV-a 
Dijana Katić, dipl. pravnica                                                          Ivo Suvala 
  

 
 

 
 


